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Przed nami ostatni mecz sezonu. Już za około dwie godziny poznamy

ostateczne rozstrzygnięcia dla Giallorossich. Od jutra klub będzie myślał

już na dobre o planowaniu nowego sezonu, w tym o podpisaniu nowej

umowy z Francesco Tottim.

 

Rąbka tajemnicy uchylił dziś, przed meczem, Mauro Baldissoni. Dyrektor generalny

podsumował sytuację w wywiadzie dla Mediaset Premium:

- Jest otwarty dialog miedzy Tottim i prezydentem, zaproponowano mu roczne

przedłużenie kontraktu. Pomyśli i da odpowiedź. FFP? Jest regułą, którą należy

przestrzegać, ale braliśmy to pod uwagę również w poprzednim sezonie i nie

spisaliśmy się źle. Nie widzę dlaczego nie mielibyśmy zrobić tego w tym roku.
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